
 

 

Reactie van het ministerie van Infrastructuur en Milieu  

op de internetconsultatie  

Wijziging van het Reglement Rijbewijzen tbv een experiment met de 

elektronische aanvraag van rijbewijzen 

Openbare internetconsultatie van 7 april tot en met  15 mei 2017 

Het ministerie van Infrastructuur en Milieu bereidt een experiment met het elektronisch aanvragen 

van rijbewijzen voor. Hiertoe voegt het ministerie een experimenteerregeling toe aan het 

Reglement rijbewijzen. 

Doel van het voorstel tot wijziging van het besluit is een tijdelijk experiment met het elektronisch 

aanvragen van rijbewijzen juridisch mogelijk te maken in een vijftiental, door de minister 

aangewezen gemeenten. Het experiment is bedoeld om het elektronische aanvraagproces van een 

rijbewijs in een beperkte en betrouwbare setting te testen. Daarbij wordt onderzocht of de 

elektronische aanvraag procesmatig goed verloopt en leidt tot vereenvoudiging van het 

aanvraagproces. Daarnaast wordt getest of het mogelijk is door middel van de digitalisering de 

fraudebestendigheid van het aanvraag- en afgifteproces van het rijbewijs te versterken. Ook is een 

mogelijkheid opgenomen tot het thuisbezorgen van het elektronisch aangevraagde rijbewijs. 

 

In het experiment worden enkel de relatief eenvoudige rijbewijsaanvragen beproefd. Elektronische 

aanvraag van het rijbewijs is mogelijk nadat een door de erkende fotograaf ingezonden digitale 

foto door de RDW is goedgekeurd. De RDW geeft de digitaal aangevraagde rijbewijzen af en stelt 

ook een tarief hiervoor vast. De consultatie vond plaats om belanghebbenden de gelegenheid te 

bieden een reactie te geven op het voorstel tot wijziging van de AMvB om tijdelijke regels ten 

behoeve van een experiment met de elektronische aanvraag van rijbewijzen toe te voegen. 

Belangstellenden konden bij hun reactie het gehele voorstel tot wijziging van het besluit en de nota 

van toelichting betrekken. 

In werking treden van de AMvB is voorzien per 1 januari 2018.  

De internetconsultatie 

Er zijn twee besloten reacties van particulieren binnengekomen. Een particulier geeft aan geen 

opmerkingen met betrekking tot de regeling te hebben; een andere particulier uit de fotovakhandel 

stelt dat de pasfoto’s door de erkende fotohandel moeten worden blijven gemaakt, omdat naar zijn 

mening anders fotowinkels zullen verdwijnen. 

Reactie ministerie van Infrastructuur en Milieu: 

Er bestaat momenteel geen wettelijke eis om bij de aanvraag van een rijbewijs te overleggen 

pasfoto bij een ‘erkende fotohandel’ te laten maken. In het kader van het experiment met de 

elektronische aanvraag van rijbewijzen is het voor de kwaliteit en betrouwbaarheid nodig dat een 

digitale foto wordt gemaakt en verzonden door een door de RDW erkende fotograaf. Elke fotograaf 

die aan de erkenningseisen voldoet, komt voor deze erkenning in aanmerking.  


